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Abstract (en)
[origin: US4728008A] A dispenser or delivery apparatus for flowable media, particularly very viscous or gel-like media, has a dosing chamber body
(38) located within the stored medium and the body (38) moves backwards and forwards over part of the pump stroke of the pump piston (10) of a
thrust piston pump (8). Body (38) defines the piston bath (53) for pump piston (10) surrounding pump chamber (59) and the valve body (48) of an
intake valve (47) for pump chamber (59). Accompanied by reliable filling of pump chamber (59) and small piston paths, this leads to a very accurate
dosing of the medium quantity discharged per piston stroke.

Abstract (de)
Eine Austragvorrichtung für fließfähige Medien, insbesondere nicht selbstfließende Medien, weist einen innerhalb des gespeicherten Mediums
liegenden, auf einem Teil des Pumphubes des Pumpkolbens (10) einer Schubkolbenpumpe (8) hin und her mitlaufenden Dosierkammerkörper (38)
auf, der einerseits die die Pumpenkammer (59) umschließende Kolbenlaufbahn (53) für den Pumpkolben (10) und andererseits den Ventilkörper
(48) eines Einlaß-Ventiles (47) für die Pumpenkammer (59) bildet. Dadurch ergibt sich bei sicherer Füllung der Pumpenkammer (59) und kleinen
Kolbenwegen eine sehr genaue Dosierung der je Pumphub ausgebrachten Menge an Medium.
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